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§ nr Ärende Ansvarig 
§ Mötet öppnas 

Malin Peltola hälsade alla välkomna.  
 

 

§  Val av justeringsman 
Anna Ingemarsson valdes till att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
 

 
 

§ Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 
 

§  Rapporter  
 
Ekonomin:  
Budgetposter ses över löpande för att ha koll på våra utgifter.  
Från årsskiftet 2024 börjas det med månadsfakturering för alla ridande 
elever.  
Det finns möjlighet att leja bort lönesystemet om ingen ny kassör hittas till 
2024.  
 

Ungdomssektionen: 
Har fått ställa in sina aktiviteter pga för få anmälda. 
Kolla på en eventuell US-dag/kväll för att locka fler medlemmar. Frågan 
ställs till Ulrika om hon kan supporta och kan inte hon kan ridskolan hjälpa 
till.  
Annars inget att rapportera  

Tävlingssektionen: 
Rapport skickades ut till styrelsen innan mötet.  
Utdrag från rapport enl nedan: 
Det har inte skett jättemycket sedan förra mötet i Tävlingssektionen. 
Hopptävlingen efter sommaren blev inställd och alla ryttare blev 
meddelade samt de anmälda funktionärerna. 
En dressyrtävling är planerad till den 15/10 men som just nu enbart har 1 
start. Vi hoppas att det kommer öka lite så att denna kan genomföras. 
3/10 stänger ordinarie anmälan. 
Framåt, de nästkommande veckor/månad kommer nästa tävlingsår 
planeras. 
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På mötet togs nedan upp: 
Carolina förmedlar kontakter för WE-tävlingar till tävlingssektionen.  
Anna Ingemarsson kollar underlag för funktionärer och utbildning enl 
sponsorunderlag från RFSISU. 
 

Ridskolan: 
Rapport skickades ut till styrelsen innan mötet.  
Utdrag från rapport enl nedan:  
Den ordinarie lektionsverksamheten fungerar bra, v.40 startar en ny 
nybörjargrupp.  
Utöver den ordinarie verksamheten är ett antal aktiviteter igång: 
 - Småhästridning för mindre barn – varje måndag  
- Drop-in ridning – varannan torsdag  
- Höstlovsaktiviteter – minihoppning, privatlektioner samt dagläger. 
Daglägret blev fullt direkt och ytterligare en dag togs då fram. Till denna 
finns det endast ett par platser kvar.  
- Privatlektioner  
- Prova på WE – 14/10  
- Öppet hus – 8/10  
- Nybörjarkurs för vuxna  
 
På mötet togs nedan upp:  
Plan framtagen för fyraveckorsperioder för lektioner, så alla grupper tränar 
på samma.  
Tävlingsgruppen rullar på fint. Har varit ute på en Pay and Jump och en 
riktigt tävling.  
Kommer komma ut mer info om WE-clinicen som hålls den 14/10. 
Grönt kort kurs har hållits 23/9-24/9. Förfrågan kom om Pay and Jump från 
deltagare, Tävlingssektionen tar med sig detta till sin planering.  
Pay and Ride planeras för v.45 för både privatryttare och ridskoleryttare  
 

Web- och informationssektionen: 
Rapport skickades ut till styrelsen innan mötet.  
Utdrag från rapport enl nedan: 
Terminens första nyhetsbrev är på gång. Där kommer vi bla lyfta att vi 
söker en ny kassör till 2024, samt ridskolans Öppet hus.  
Vi kommer även i nyhetsbrevet att göra en liten undersökning ang 
försäljning. Under våren hade vi en kakförsäljningen och Newbody-
försäljning med dåligt engagemang. I undersökningen, som vi hoppas 
många svarar på, kommer vi att försöka ta reda på varför engagemanget är 
så dåligt och även ha förslag på vad höstens försäljning kan vara. 
Vi jobbar även med att marknadsföra Ridskolans Öppet hus. Malin K har 
tipsat Smålänningen och Smålandsposten bla, ingen återkopplingen från 
dem ännu dock, så en påminnelse kommer att göras.  
 
På mötet togs nedan upp: 
Skapa ett inlägg om ny kassör för 2024, utöver nyhetsbrevet.  
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Cafeteriasektionen: 
Inget nytt att rapportera 

 

Anläggningskommittén: 
Rapport skickades ut till styrelsen innan mötet.  
Utdrag från rapport enl nedan: 
Anläggningskommittén jobbar på i bakgrunden med lite små insatser här 
och var. 
Banan körs nu av personal men Andreas har kört igenom med jämna 
mellanrum för att den ska fortsätta vara jämn och bra. 
 
På mötet togs nedan upp: 
Bryggorna plockades upp 23/9.  
Finns en som arbetstränar i stallet som fått lära sig köra traktor och banor.  
Städdagen för hösten pausas till våren.  
 
 

§  Övriga frågor 
 
Julkalender: 
Förslag från Malin K om att hålla en julkalender i december, 
med bla lottning/svara på frågor. Priserna innehåller både lite 
material från ridklubben, samt saker vi får sponsrade. Malin K 
gör ett upplägg.  
 
Privatstallet: 
En ny ansvarig/kontaktperson behövs för privatstallet, och ett 
förtydligande vad som ska ingå i uppdraget som kan delas med både 
uppstallade, styrelsen samt personal.  
 
Färdigställa pappersarbete gällande privatstallet och boxarna pågår. 
Johanna tillsammans med Cecilia och Malin P kollar på ett förslag som 
sedan behöver godkännas av styrelsen innan nästa steg.  
 
För att undvika framtida diskussioner så behövs det förtydligas om 
sommarhagen i avtal för privatstallet, så att punkten blir tydlig. Malin K 
och Sofie kollar över detta samt övrigt i uppstallningsbilagorna. 
Karantänsregler ska också kollas upp efter önskemål från privatstallet som 
upplever dem lite ostrukturerade.  
 
När alla bilagor och avtal är uppdaterade så kommer även det bidra till att 
det är mer strukturerad känsla på anläggningen då det är otydligheter och 
tolkningar som just nu gör att mycket missförstånd uppstår.  
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Mensskydd: 
Sofie och Malin P har kollat med RedLocker med dispenser för 
mensskydd. Sofie kollar om projektstöd via sponsorunderlag 
från RFSISU.  
 
 
 
 
 
 
 

§  Mötets avslutning 
 
 

 

   
 
 
Älmhult den 24/09 2023  
 
............................................................                    .......................................................... 
Malin Karlsson , sekreterare                                      Malin Peltola, ordförande 
 
............................................................                     
Anna Ingemarsson, justeringsman 


